
LS 

 

Graag delen wij (de Stichting Santpoort en de Woongemeenschap Santpoort Zuid) onderstaande 

mailwisseling met u. 

 

De inhoud spreekt voor zich en is ook van groot belang voor de inwoners van Bloemendaal Noord; de 

nieuwe DEKA markt zal geen PIN-automaat krijgen en evenmin een postagentschap. Dat is voor ons 

onaanvaardbaar. De DEKA maakt tevens deel uit van het voorzieningenpakket van Bloemendaal 

Noord en betreft dus ook uw “werkterrein/aandachtsgebied”. 

 

We hebben inmiddels een reactie van de CDA-fractie van Velsen die het College van B&W gaat 

verzoeken om in gesprek te gaan met de DEKA hierover. 

 

Ons verzoek aan het gemeentebestuur van Bloemendaal is om ook richting DEKA en Dreefbeheer 

(choogerwerf@dreefbeheer.nl) stappen te ondernemen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de Woongemeenschap Santpoort Zuid en de Stichting Santpoort. 

 

Remi van Kleef 

 

 

Geachte heren, 

 

Onlangs werden wij (Stichting Santpoort en Woongemeenschap Santpoort Zuid) onaangenaam 

verrast door een bericht van Dreefbeheer die nu de nieuwe DEKA bouwt aan de 

Bloemendaalsestraatweg. 

Het blijkt dat de nieuwe DEKA geen PIN-automaat krijgt en geen postagentschap. Tevens worden de 

twee voorziene kiosken vooralsnog niet gebouwd. 

 

De 2 Stichtingen voornoemd hebben hier al krachtig tegen geprotesteerd, vooral nog zonder 

resultaat. Zie mails hieronder. 



Wij doen een dringend beroep op onze volksvertegenwoordigers uit Santpoort om hun invloed aan 

te wenden opdat Santpoort Zuid niet verstoken blijft van PIN-automaat, postagentschap en kiosken. 

Zeker de eerste 2 zijn noodzakelijke voorzieningen in ons dorp. 

 

Ik heb de bewuste mailwisseling onderstaand ingekopieerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de Stichting Santpoort en de Woongemeenschap Santpoort Zuid. 

 

Remi van Kleef 

 

 

Mail 13 juni: 

 

Beste Niek, 

Vanmorgen heb ik vergadering gehad op de bouwplaats. 

Wij hebben de aannemer gevraagd om voor de vakantieperiode een nieuwsbrief uit te brengen. 

Hieronder een terugkoppeling op de acties uit ons vorige overleg. 

Vanuit de aannemer is er contact geweest met de school m.b.t. parkeren en tijdelijke bouwweg. 

Vooralsnog zullen er geen kiosken geplaatst worden, daar deze toch niet in de omgevingsvergunning 

zaten. 

Het huurcontract tussen Deka en de bank van de pinautomaat is beëindigd en zal in de nieuwe 

situatie niet worden voortgezet. 

Momenteel is er ook geen postbalie in de nieuwbouw opgenomen. 

Zodra ik de nieuwbrief heb ontvangen, zal ik deze naar jullie doorzetten. 

Met vriendelijke groet, 

Ing. Cliff Hoogerwerf (Dreefbeheer) 

 

 

Dag Cliff, 

 



Je bericht over de voortgang van de bouw van de nieuwe DEKA en dan met name over de 

voorzieningen die niét zullen terugkeren in de nieuwe DEKA heeft tot verontwaardiging en 

verontrusting geleid bij de Stichting Santpoort en bij de Woongemeenschap Santpoort Zuid. 

 

De PINautomaat zou niet meer terugkeren, maar dat is een slechte zaak. Deze PIN is voor heel 

Santpoort Zuid de enige die er is en vooral de slecht ter been zijnde bewoners van ons dorp zijn 

afhankelijk van deze PIN-automaat. Wij waren er al akkoord mee dat een nieuw PIN bínnen zou 

worden geplaatst, wij gaan er zeker niét mee akkoord dat deze PIN geheel uit Santpoort Zuid 

verdwijnt. 

 

Dat geldt a fortiori voor het postagentschap. Dit is nu de enige plek in SZ waar postpakketten kunnen 

worden afgeleverd door de Post en opgehaald kunnen worden door de bewoners. Er zijn 

eenvoudigweg geen andere winkels In Santpoort Zuid om deze functie over te nemen. Een 

afhaalpunt voor pakketten is in deze tijd een noodzakelijk onderdeel van het voorzieningenniveau 

van een dorp. Alleen de DEKA kan hierin voorzien. 

 

De Stichting Santpoort en de Woongemeenschap eisen dat deze voorzieningen in/bij de nieuwe 

DEKA weer een plek krijgen en wijzen er op dat ook Dreefbeheer/DEKA een maatschappelijke 

verantwoordelijkheid heeft voor de samenleving waarbinnen ze functioneert.  

 

Tot slot de kiosken. Al heel lang pleiten de beide stichtingen voor de vorming van een pleintje binnen 

Santpoort Zuid. De ruimte voor de nieuwe DEKA zou daar een begin van moeten zijn: bankjes, 

bomen, klok, kiosken etc. Zo’n pleintje moet iets van het dorpsgevoel geven dat ons voor staat. Wij 

willen dan ook dat vormgeving en bouw van de kiosken voortvarend worden aangepakt. 

 

Al met al zijn de beide Stichtingen zeer zorgelijk gestemd over deze door Dreefbeheer 

georganiseerde afbraak van het voorzieningenniveau binnen Santpoort Zuid. Wij dringen er dan ook 

zeer op aan om de genoemde voorzieningen te handhaven en het dorpsplein vorm te geven met 

kiosken. 

 

Namens de Stichting Santpoort en de Woongemeenschap Santpoort Zuid. 

 

Remi van Kleef 

Bestuur Woongemeenschap Santpoort Zuid 

 

 

 



 

Beste Remi, 

Uiteraard begrijp ik de verontwaardiging en ongerustheid, echter ben ik afhankelijk van keuzes van 

onze huurders voor wat betreft het te bieden voorzieningenniveau. 

Ik zal jullie boodschap nogmaals aan hen kenbaar maken, wellicht zien zij nog mogelijkheden om aan 

jullie wensen tegemoet te komen. 

Tot slot wil ik wel opmerken dat zowel Dekamarkt als Dreef Beheer een aanzienlijke investering doen 

om juist een supermarkt in deze kern in stand te kunnen houden. 

Met vriendelijke groet, 

  

Ing. Cliff Hoogerwerf 


